

# Press Release

Media : PA & MA  
 Date : Dec 2013  
 Page : 147  
 Published : Monthly  
 Language : Bahasa Malaysia  
 Circulation : 60,000 (Audited by ABC)



Pa & Ma is the leading parenting magazine in Bahasa Malaysia. Covering all aspects of parenting, this magazine includes everything one needs to know about the joys of pregnancy, and what to expect after birth. The magazine also includes in-depth information on medical issue, relations and even fashion.

*Category:* Parenting Magazine  
*Target:* Parents & Mother to-be, 20 years old and above



**Pelengkap Si Comel Anda**

Pemilihan botol susu yang terbaik untuk bayi sangat penting demi menjamin kesihatan si comel anda. Tahukah anda jangka hayat untuk sebiji botol yang digunakan setiap hari hanyalah 3 bulan sahaja manakala jangka hayat putting botol adalah 2 bulan. Salah satu penjagaan botol yang betul adalah mensteril botol susu tersebut. Kebiasaannya, pada tahun pertama dalam kehidupan bayi anda, dia amat mudah dijangkiti penyakit. Jika anda tidak mensterilkan botol-botol bayi anda, virus, bakteria dan parasit boleh berkumpul di botol atau susunya dan membuat dia sakit. Bayi anda boleh dijangkiti daripada sesuatu yang tidak serius seperti *kandida* kepada serangan yang lebih serius seperti *muntah-muntah dan diarea (cirit-birit)*.

Twinkle Baby Bottle daripada Tupperware sangat sesuai untuk menggalakkan latihan penyusuan sendiri oleh si comel anda. Ia sangat penting untuk memastikan keluarga anda mendapat penjagaan yang sempurna, kehidupan yang sihat dan kekal bahagia. Oleh itu, Tupperware sentiasa berusaha menghasilkan produk yang mampu merangsang perkembangan minda si comel anda dalam bentuk penyelesaian yang kreatif dan inovatif. Pada masa kini, Tupperware memberi fokus kepada kegembiraan di hati setiap kanak-kanak. Tupperware mempunyai pelbagai produk yang sesuai untuk peringkat bayi sehingga kanak-kanak, yang dapat membantu mereka sebagai permulaan mempelajari, menerokai dan membina tumbesaran si comel. Twinkle Baby Bottle daripada Tupperware ini bersifat bebas BPA dan mesra bayi. Ia terdiri daripada Baby Bottle Penguin 9oz, Baby Bottle Penguin 5oz dan Baby Bottle Frog 5oz serta didatangkan bersama-sama dengan putting botol.

Untuk maklumat lanjut mengenai produk Twinkle Baby Bottle daripada Tupperware ini, sila layari [tupperwarebrands.com.my](http://tupperwarebrands.com.my) atau hubungi 1 300 88 5500.